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Protokół Nr LIV/2022 

z LIV sesji Rady Miejskiej w Gołdapi odbytej 

w dniu 31 maja 2022 r. 

 

Obradom przewodniczył Pan Wojciech Hołdyński Przewodniczący Rady Miejskiej w Gołdapi 

Protokołowała: Katarzyna Krusznis 

Godzina rozpoczęcia – 13:00, zakończenia – 14:35 

 

W posiedzeniu wzięło udział 13 radnych. 

 

Obecni: 

 1. Wioletta Anuszkiewicz – udział w posiedzeniu zdalnie 

  2. Marian Chmielewski – udział w posiedzeniu zdalnie 

       3. Teresa Dzienis – udział w posiedzeniu zdalnie 

  4. Wojciech Hołdyński 

       5. Zdzisław Janczuk  

       6. Zbigniew Makarewicz – udział w posiedzeniu zdalnie 

       7. Zbigniew Mieruński – udział w posiedzeniu zdalnie 

       8. Marian Mioduszewski  

       9. Janina Pietrewicz 

       10. Krystyna Sadowska  

       11. Zofia Syperek – udział w posiedzeniu zdalnie 

       12. Monika Wałejko – udział w posiedzeniu zdalnie 

       13. Józef Wawrzyn  

  14. Andrzej Tobolski – udział w posiedzeniu zdalnie 

   15. Marek Zajączkowski 

 

 

Porządek posiedzenia 

1. Otwarcie posiedzenia, stwierdzenie prawomocności obrad (kworum) 

2. Przedstawienie porządku posiedzenia 

3. Przyjęcie protokołu sesji z dnia 29.03.2022 r. i 11.04.2022 r.    

4. Sprawozdanie Burmistrza o pracach w okresie międzysesyjnym 

5. Informacje przewodniczącego obrad o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym 

6. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

1) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gołdap na lata 2022– 2037 

2) wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Gołdap w 2022 roku 

3) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania projektu 

„Strategii rozwoju społeczno-gospodarczego Gminy Gołdap do roku 2030”, w tym trybu konsultacji 

4) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia przez gminę Gołdap zadania z zakresu administracji rządowej 

obejmującego utrzymywanie grobów i cmentarzy wojennych usytuowanych na terenie gminy Gołdap 

5) udzielenia pomocy finansowej Samorządowi Województwa Warmińsko – Mazurskiego  

na dofinansowanie zadań związanych z funkcjonowaniem Biura Regionalnego Województwa 

Warmińsko – Mazurskiego w Brukseli w 2022 r. 

6) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gołdapskiemu na zakup sprzętu medycznego  

z przeznaczeniem na wyposażenie karetki na rzecz GoldMedica sp. z o.o. w Gołdapi 

7. Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Gminy Gołdap z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie 

za rok 2021 

8. Interpelacje radnych 

9. Zapytania radnych 

10. Zapytania przewodniczących organów wykonawczych jednostek pomocniczych 

11. Wolne wnioski 

12. Zamknięcie sesji 
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Do pkt 1 

LIV posiedzenie sesji Rady Miejskiej VIII kadencji 2018-2023 otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej Pan 

Wojciech Hołdyński. Stwierdził, że w sesji uczestniczy 13 radnych, zatem podejmowane decyzje będą 

prawomocne. 

Zgodnie z art. 6 ust. 1 lit. c Ogólnego Rozporządzenia o Ochronie Danych Osobowych (RODO) mówiącym, 

iż przetwarzanie danych jest dopuszczalne, gdy jest niezbędne do wypełnienia obowiązku prawnego ciążącego 

na administratorze (wynikającym z art. 20 ust. 1b ustawy o samorządzie gminnym nakładającym obowiązek 

rejestrowania i udostępniania nagrań audiowizualnych z przebiegu obrad rady gminy), Przewodniczący Rady 

poinformował zgromadzonych, iż przebieg tego posiedzenia będzie w takiej właśnie postaci rejestrowany (wraz 

z wizerunkiem osób uczestniczących w sesji), dopełniając tym samym obowiązku informacyjnego wynikającego 

z art. 13 ust. 1 RODO. 

W związku z koniecznością minimalizowania procesu rozprzestrzeniania się koronawirusa SARS-CoV-2  

i działając na podstawie art. 15zzx ustawy z dnia 2 marca 2020 r. o szczególnych rozwiązaniach związanych 

z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych 

nimi sytuacji kryzysowych (t.j. Dz. U. z 2021 r. poz. 2095 z późn. zm.) Przewodniczący przeprowadził obrady 

w trybie hybrydowym. 

 

Do pkt 2  

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zapytał, czy są uwagi do przedłożonego porządku posiedzenia. 

Radny Pan Andrzej Tobolski powiedział, że w dniu wczorajszym złożył wniosek do biura rady w sprawie 

chęci członkostwa w Komisji Rewizyjnej, Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz Komisji Budżetu i Rozwoju 

Gospodarczego. Dodał, że chce, by Burmistrz przedstawił aktualną sytuację z budową zakładu 

przyrodoleczniczego  zaraz po pkt dotyczącym  okresu międzysesyjnego. 

Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto powiedział, że urząd jest w trakcie przygotowania procedury 

przetargowe, może w czerwcu zostanie ogłoszony przetarg.  

Radny Pan Andrzej Tobolski powiedział, że przetarg miał być ogłoszony w połowie maja. Zapytał, jakie  

są wyliczenia Urzędu Miejskiego dotyczące ewentualnej kontynuacji budowy Zakładu Przyrodoleczniczego oraz 

czy jest szansa na kontynuację budowy.  

Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto odpowiedział, że  jak radny ma coś do zarzucenia  do zarzucenia  

to są od tego odpowiednie instytucje.  

 

Przewodniczący Rady Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie zgłoszony wniosek formalny  

w sprawie rozszerzenia porządku posiedzenia poprzez poddanie pod głosowanie projektów uchwał dotyczących 

złożonego wniosku radnego - tj. członkostwa w Komisji Rewizyjnej, Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz 

Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego. 

 

W głosowaniu jawnym głosami 3 za, 7 przeciw, 3 wstrzymującymi się wniosek nie został przyjęty.  

Głosowano wniosek w sprawie: 

rozszerzenia porządku posiedzenia poprzez poddanie pod głosowanie projektów uchwał dotyczących złożonego 

wniosku radnego - tj. członkostwa w Komisji Rewizyjnej, Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz Komisji 

Budżetu i Rozwoju Gospodarczego.  

 

Wyniki głosowania 

ZA:3, PRZECIW:7,WSTRZYMUJĘ SIĘ:3, BRAK GŁOSU:0, NIEOBECNI:2 

Wyniki imienne: 

ZA(3) 

Zbigniew Makarewicz, Zofia Syperek, Andrzej Tobolski 

PRZECIW (7) 

Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk, Janina Pietrewicz,  

Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Wioletta Anuszkiewicz, Zbigniew Mieruński, Monika Wałejko 

NIEOBECNI (2) 

Marian Mioduszewski, Krystyna Sadowska 
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Do pkt 3 

 Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zapytał, czy radni mają uwagi do przesłanego protokołu sesji  

z dnia 29.03.2022 r.  

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu sesji z dnia  

29.03.2022 r.  

W głosowaniu jawnym głosami 12za,1 przeciw protokół został przyjęty.  

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu sesji z dnia 29.03.2022 r. 
 
Wyniki głosowania 

ZA:12, PRZECIW:1, WSTRZYMUJĘ SIĘ:0, BRAK GŁOSU:0, NIEOBECNI:2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk,  

Zbigniew Makarewicz, Zbigniew Mieruński, Janina Pietrewicz, Zofia Syperek, Monika Wałejko,  

Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

PRZECIW (1) 

Andrzej Tobolski 

NIEOBECNI (2) 

Marian Mioduszewski, Krystyna Sadowska 

 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zapytał, czy radni mają uwagi do przesłanego protokołu sesji z dnia 

11.04.2022 r.  

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu sesji z dnia  

11.04.2022 r.  

W głosowaniu jawnym głosami 12za, 1 przeciw protokół został przyjęty. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu sesji z dnia 11.04.2022 r. 

 

Wyniki głosowania 

ZA:12, PRZECIW:1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,BRAK GŁOSU:0, NIEOBECNI:2 

 

Wyniki imienne: 

ZA(12) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk,  

Zbigniew Makarewicz, Zbigniew Mieruński, Janina Pietrewicz, Zofia Syperek, Monika Wałejko,  

Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

PRZECIW(1) 

Andrzej Tobolski 

NIEOBECNI (2) 

Marian Mioduszewski, Krystyna Sadowska 

 

Do pkt 4 

Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto poinformował, że jest przygotowywana procedura przetargowa  

w sprawie Zakładu Przyrodoleczniczego. W czerwcu planowane jest ogłoszenie przetargu.  

 

Radny Pan Andrzej Tobolski zapytał, jakie są wyliczenia pracowników oraz ile będzie kosztowała dalsza 

część budowy Zakładu Przyrodoleczniczego. 
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Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto odpowiedział, że gdyby to już było oczywiste to zostałby ogłoszony. 

Ceny stale się zmieniają i ciężko określić wartość. Dodał, że działania radnego oraz postawa jako radnego 

sprawia, że nikt z zewnątrz nie chce się angażować w ten proces. 

Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto przedstawił sprawozdanie o pracach w okresie międzysesyjnym. 

Powiedział, że wraz z Przewodniczącym był z delegacją w Izraelu, w partnerskim mieście Giv’at Shmuel. 

Prowadzone były rozmowy o kontynuacji wymiany trójstronnej młodzieży. Obecny był również Burmistrz Stade. 

Odbył się turniej pożarniczy w Komendzie Powiatowej Straży Pożarnej. W okresie od 30 kwietnia do 2 maja 

odbywał się trzydniowy zlot morsów. 2 maja odbyły się obchody Święta Flagi, piknik rodzinny w Parku 

Miejskim, 3-go maja obchody Konstytucji 3 Maja,  6 maja obchody 15-go Gołdapskiego Pułku 

Przeciwlotniczego, 7 maja Bieg Zdrojowy,, 8 maja obchody Dnia Godności Osób z Niepełnosprawnością 

Intelektualną. Odbył się też szereg spotkań sołeckich na których głównym tematem były sprawy związane 

funduszem sołeckim oraz problemy mieszkańców i poszczególnych sołectw. 9 maja odbyło się spotkanie  

z marszałkiem odnośnie Forum Sołtysów w Ostródzie. Spośród sołtysów gminy Gołdap została wyróżniona Pani 

Danuta Szermińska – Sołtys Sołectwo Grabowo. W dniu dzisiejszym odbywa się piknik wojskowy  

a po 20:00 Gala Sportów Walki organizowane przez MON. W dniach 19-20 maja odbywały się ćwiczenia 

obronne Granica. Zostały pozyskane środki w wysokości ok. 5 000 000,00 zł z 2% wkładem własnym gminy na 

budowę stadionu. Nie będzie to główna płyta, tylko  płyta obok. Pozyskane zostały również środki na  budowę 

sieci wodociągowej Bałupiany, Niedrzwica, Łobody, Wiłkajcie, Somaniny, Mażucie, Pietraszki wraz  

z przepompownią wody na strefie ekonomicznej. Jest to budowa sieci wodociągowej o długości prawie 22 km.  

Radny Pan Andrzej Tobolski zapytał, po czyjej stronie były koszty tego wyjazdu do Izraela. 

Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto zwrócił się do radnego o złożenie zapytania na piśmie.  

Radny Pan Andrzej Tobolski zapytał, ile kosztował wyjazd do Izraela,  jakie korzyści dla gminy miał wyjazd, 

w jakim charakterze wzięła udział w wyjeździe Pani skarbnik Rita Edyta Białek, czy w PWiK pracuje zięć pana 

prezesa i jakie ma kompetencje. 

Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto odpowiedział, by radny złożył wniosek o dostęp do informacji  

do PWiK-u i otrzyma odpowiedź.  

 

Do pkt 5 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński przedstawił informację o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. W dniu 2 maja wraz radną Janiną Pietrewicz, Wiolettą Anuszkiewicz oraz radnym Zbigniewem 

Mieruńskim wziął udział w uroczystym podniesieniu flagi z okazji obchodów Dnia Flagi. 3 maja wraz z radnym 

Józefem Wawrzynem oraz Zdzisławem Janczukiem wziął udział w obchodach  święta Konstytucji 3 Maja -  msza 

święta oraz złożenie kwiatów pod pomnikiem Niepodległości. 6 maja wraz z radnym Józefem Wawrzynem 

uczestniczył w uroczystym apelu podczas święta 15 Pułku Przeciwlotniczego. 17 maja wziął udział w obchodach 

Dnia Strażaka – obchody z udziałem Wojewody Warmińsko - Mazurskiego i Komendanta Wojewódzkiej 

Państwowej Straży Pożarnej. Przypomniał radnym o zaproszeniu Komendanta Powiatowego Państwowej Straży 

Pożarnej oraz Zarządu Gminnego Związku OSP na uroczyste obchody Dnia Strażaka oraz 70- lecie OSP  

w Górnym  w sobotę 11 czerwca o 15:00 w remizie OSP. Uczestniczył w delegacji przedstawicieli miast 

partnerskich Giv’at Shmuel. W lipcu gołdapska grupa młodzieży spotka się z również z grupą żydowską  

i niemiecką w Stade.  

Posiedzenia Komisji Rady Miejskiej w okresie międzysesyjnym 26.04.2022 r. – 31.05.2022 r.: 

Komisja Rewizyjna - 10 maja 2022 r. 

1)  Zaopiniowanie Sprawozdania rocznego z wykonania budżetu za 2021 r. oraz informacji o stanie mienia 

jednostki i sprawozdania z wybranych planów finansowych samorządowych instytucji kultury 

2) Przygotowanie wniosku do Rady Miejskiej o udzielenie/nieudzielenie absolutorium Burmistrzowi 

Gołdapi 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji - 11 maja 2022 r.  

1) Ponowne rozpatrzenie petycji z dnia 22 lutego 2022 w sprawie wsparcia funkcjonowania szpitala 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji - 16 maja 2022 r 

Ponowne rozpatrzenie petycji z dnia 22 lutego 2022 r. oraz wypracowanie projektu uchwały (w sprawie 

wsparcia funkcjonowania szpitala) 

LIII nadzwyczajna sesja Rady Miejskiej w Gołdapi w dniu 20.05.2022 r.  

1) podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 22 lutego 2022 r. (w sprawie wsparcia 

funkcjonowania szpitala) 

Wspólne posiedzenie Komisji Rady Miejskiej w Gołdapi w dniu 20.05.2022 r.  

Omówienie i zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach na dzisiejszą sesję. 

Komisja Rozwoju Obszarów Wiejskich - 24.05.2022 r. 
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1) Spotkanie z przedstawicielem Powiatowego Inspektoriatu Weterynarii w Gołdapi 

2) Omówienie bieżącej sytuacji na terenach wiejskich – spotkanie z przedstawicielem Izb Rolniczych 

3)  Inwestycje wiejskie oraz oświetlenie zaplanowane na 2022 rok 

Komisji Zdrowia, Uzdrowiska, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego - 26.05.2022 r.  

1) Ochrona przeciwpożarowa w gminie – spotkanie z prezesami Ochotniczych Straży Pożarnych 

oraz analiza potrzeb 

2) Bezpieczeństwo publiczne w gminie (policja, straż miejska) 

 

Do pkt 6 

1) i 2) 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zwrócił się do Skarbnik Gminy Pani Edyty  Białek o przedstawienie 

projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gołdap na lata 2022–2037 oraz 

wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Gołdap w 2022 roku. 

 

 Skarbnik Gminy Pani Edyta Białek powiedziała, że Plan dochodów po zmianach wynosi 105 411 733,77 zł. 

Plan wydatków po zmianach wynosi 117 508 397,24 zł. Deficyt budżetu po zmianach wynosi 15 537 202,87 zł. 

Przychody budżetu po zmianach wynoszą 13 006 528,87 zł. Rozchody budżetu po zmianach wynoszą  

3 440 539,40 zł.  Projekty uchwał zostały szczegółowo omówione podczas wspólnego posiedzenia Komisji.  

 

Radny Pan Andrzej Tobolski powiedział, że prawdopodobnie Gminę również dotknęły podwyżki 

oprocentowania kredytów, obligacji. Zapytał, jak bardzo zmieni się kształt i wysokość opłat z tytułu obsługi 

blisko 60 000 000,00 zł długu.  

 

Skarbnik Gminy Pani Edyta Białek odpowiedziała, że na dzień dzisiejszy jest to kwestia ruchoma. Jeżeli radny 

wystąpi z pismem wszystko zostanie oszacowane i odpowiedź zostanie udzielona w formie pisemnej.  

 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poinformował jak głosowały poszczególne komisje.  

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie przyjęcie projektu uchwały w sprawie 

zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gołdap na lata 2022-2037. 

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym głosami 12 za, 1 przewciw uchwała została 

podjęta. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gołdap na lata 2022–2037 

 

Wyniki głosowania 

ZA:12, PRZECIW:1,WSTRZYMUJĘ SIĘ:0, BRAK GŁOSU:0, NIEOBECNI:2 

 

Wyniki imienne: 

ZA(12) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk,  

Zbigniew Makarewicz, Zbigniew Mieruński, Janina Pietrewicz, Zofia Syperek, Monika Wałejko,  

Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

PRZECIW(1) 

Andrzej Tobolski 

NIEOBECNI(2) 

Marian Mioduszewski, Krystyna Sadowska 

Uchwała Nr LII/399/2022 

/w załączeniu/ 

 

 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie przyjęcie projektu uchwały w sprawie 

wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Gołdap w 2022 roku. 

 

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym 12 za, 1 przeciw uchwała została podjęta. 
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Głosowano w sprawie: 

wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Gołdap w 2022 roku.  

 

Wyniki głosowania 

ZA:12,PRZECIW:1,WSTRZYMUJĘSIĘ:0,BRAKGŁOSU:0,NIEOBECNI:2 

 

Wyniki imienne: 

ZA(12) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk,  

Zbigniew Makarewicz, Zbigniew Mieruński, Janina Pietrewicz, Zofia Syperek, Monika Wałejko,  

Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

PRZECIW(1) 

Andrzej Tobolski 

NIEOBECNI(2) 

Marian Mioduszewski, Krystyna Sadowska 

 

Uchwała Nr LII/400/2022 

/w załączeniu/ 

3)  

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zwrócił się do Pełnomocnika ds. Strategii i Rozwoju Gminy Pani 

Anety Milczarek o przedstawienie projektu uchwały sprawie 

Pełnomocnik ds. Strategii i Rozwoju Gminy Pani Aneta Milczarek powiedziała, że  zmiana powoduje 

przesunięcie terminu uchwalenia tego dokumentu na wrzesień 2022 roku. Szczegóły były omówione  

na komisjach wspólnych.  

Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto powiedział, że radny Pan Andrzej Tobolski nie głosował nad  

dofinansowaniem szpitala, inwestycją na tzw. Batorym. 

 

Radny Pan Andrzej Tobolski powiedział, że głosował przeciwko, ale Pan Burmistrz tego nie musi podkreślać, 

ponieważ to jest sprawa wyłącznie osobista jako radnego. Dodał, że głosował przeciwko, gdyż Skarbnik nie 

odpowiedziała na zadane pytania.   

 

 Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poinformował jak głosowały komisje.  

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie określenia 

szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania projektu Strategii Rozwoju Społeczno-Gospodarczego 

Gminy Gołdap do roku 2030, w tym trybu konsultacji. 

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym jednogłośnie 13 za uchwała została podjęta. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmieniająca uchwałę w sprawie określenia szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania projektu 

„Strategii rozwoju społeczno-gospodarczego Gminy Gołdap do roku 2030”, w tym trybu konsultacji.  

 

Wyniki głosowania 

ZA:13, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĘ SIĘ:0, BRAK GŁOSU:0, NIEOBECNI:2 

 

Wyniki imienne: 

ZA(13) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk,  

Zbigniew Makarewicz, Zbigniew Mieruński, Janina Pietrewicz, Zofia Syperek, Andrzej Tobolski,  

Monika Wałejko, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

NIEOBECNI(2) 

Marian Mioduszewski, Krystyna Sadowska 

Uchwała Nr LII/401/2022 

/w załączeniu/ 
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4) 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zwrócił się do Kierownika Wydziału WIK Pana Jarosława 

Duchnowskiego o przedstawienie projektu uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia przez gminę 

Gołdap zadania z zakresu administracji rządowej obejmującego utrzymywanie grobów i cmentarzy wojennych 

usytuowanych na terenie gminy Gołdap. 

 

Kierownik Wydziału WIK Pan Jarosław Duchnowski powiedziała, że  projekt dotyczy zmiany w uchwale  

z roku 2006, w sprawie przejęcia przez Gminę Gołdap zadania z zakresu administracji rządowej obejmującego 

utrzymanie grobów i cmentarzy wojennych usytuowanych na terenie gminy Gołdap. Zmiana dotyczy  

§2 -  zmiana organu. W uchwale z roku 2006 było to Minister Dziedzictwa Narodowego. Obecnie tym organem 

jest Wojewoda Warmińsko-Mazurski.  

 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poinformował jak głosowały komisje.  

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przyjęcia przez 

Gminę Gołdap zadania z zakresu administracji rządowej obejmującego utrzymywanie grobów i cmentarzy 

wojennych usytuowanych na terenie gminy Gołdap. 

 

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym jednogłośnie 13 za uchwała została podjęta. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia przez gminę Gołdap zadania z zakresu administracji rządowej 

obejmującego utrzymywanie grobów i cmentarzy wojennych usytuowanych na terenie gminy Gołdap.  

 

Wyniki głosowania 

ZA:13, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĘ SIĘ:0, BRAK GŁOSU:0, NIEOBECNI:2 

 

Wyniki imienne: 

ZA(13) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk,  

Zbigniew Makarewicz, Zbigniew Mieruński, Janina Pietrewicz, Zofia Syperek, Andrzej Tobolski,  

Monika Wałejko, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

NIEOBECNI (2) 

Marian Mioduszewski, Krystyna Sadowska 

 

Uchwała Nr LII/402/2022 

/w załączeniu/ 

5)  

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zwrócił się do Kierownik Wydziału WKS Pani Justyny 

Charkiewicz o przedstawienie projektu uchwały sprawie udzielenia pomocy finansowej Samorządowi 

Województwa Warmińsko – Mazurskiego na dofinansowanie zadań związanych z funkcjonowaniem Biura 

Regionalnego Województwa Warmińsko – Mazurskiego w Brukseli w 2022 r. 

 

Kierownik Wydziału WKS Pani Justyna Charkiewicz powiedziała, że samorząd Województwa Warmińsko-

Mazurskiego wystąpił do Gminy Gołdap w sprawie o udzielenie pomocy finansowej na dofinansowanie zadań 

związanych z funkcjonowaniem biura regionalnego województwa w Brukseli. Składka określona na rok 2022 

wynosi 4 180,00 zł.  

 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poinformował jak głosowały komisje.  

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej samorządowi Województwa Warmińsko-Mazurskiego na dofinansowanie zadań związanych 

z funkcjonowaniem biura regionalnego Województwa Warmińsko-Mazurskiego w Brukseli w 2022 roku. 

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym 13 za uchwała została podjęta. 

 

Głosowano w sprawie: 

udzielenia pomocy finansowej Samorządowi Województwa Warmińsko – Mazurskiego na dofinansowanie 

zadań związanych z funkcjonowaniem Biura Regionalnego Województwa Warmińsko – Mazurskiego w Brukseli 

w2022r. 
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Wyniki głosowania 

ZA:13, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĘSIĘ:0, BRAK GŁOSU:0, NIEOBECNI:2 

 

Wyniki imienne: 

ZA(13) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk,  

Zbigniew Makarewicz, Zbigniew Mieruński, Janina Pietrewicz, Zofia Syperek, Andrzej Tobolski,  

Monika Wałejko, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

NIEOBECNI (2) 

Marian Mioduszewski, Krystyna Sadowska 

  

Uchwała Nr LII/403/2022 

/w załączeniu/ 

6) 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zwrócił się do Kierownik Wydziału OSS Pani Anny Podciborskiej 

o przedstawienie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gołdapskiemu na zakup 

sprzętu medycznego z przeznaczeniem na wyposażenie karetki na rzecz GoldMedica sp. z o.o. w Gołdapi. 

 

Kierownik Wydziału OSS Pani Anna Podciborska powiedziała, że udziela się z budżetu Gminy Gołdap 

pomocy finansowej Powiatowi Gołdapskiemu w formie dotacji celowej na zakup sprzętu medycznego: 

defibrylator z rejestratorem rytmu i danych, respirator ratowniczo-transportowy, ssak z pojemnikiem 

wielorazowym z przeznaczeniem na wyposażenie karetki na rzecz GoldMedica sp. z o.o. w Gołdapi. Dotacja 

celowa zostanie udzielona ze środków budżetu na 2022 rok w wysokości  118 000,00 zł. 

 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poinformował jak głosowały komisje.  

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński  poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Powiatowi Gołdapskiemu na zakup sprzętu medycznego z przeznaczeniem na wyposażenie 

karetki na rzecz GoldMedica spółka z o.o. w Gołdapi. 

 

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym 13 za uchwała została podjęta.  

 

Głosowano w sprawie: 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gołdapskiemu na zakup sprzętu medycznego z przeznaczeniem  

na wyposażenie karetki na rzecz GoldMedica sp. z o.o. w Gołdapi 

 

Wyniki głosowania 

ZA13, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĘ SIĘ:0, BRAK GŁOSU:0, NIEOBECNI:2 

 

Wyniki imienne: 

ZA(13) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk,  

Zbigniew Makarewicz, Zbigniew Mieruński, Janina Pietrewicz, Zofia Syperek, Andrzej Tobolski,  

Monika Wałejko, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

NIEOBECNI(2) 

Marian Mioduszewski, Krystyna Sadowska 

 

Uchwała Nr LII/404/2022 

/w załączeniu/ 

 

Do pkt 7 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zwrócił się do Kierownik Wydziału WKS Pani Justyny 

Charkiewicz o przedstawienie sprawozdania z realizacji Programu współpracy Gminy Gołdap z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego  

i o wolontariacie za rok 2021. 

 Kierownik Wydziału WKS Pani Justyna Charkiewicz, że sprawozdanie jest dostępne w Biuletynie Informacji 

Publicznej w zakładce organizacje pozarządowe. Sprawozdanie mówi o zakresie współpracy samorządu  
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z lokalnymi organizacjami pozarządowymi. Załącznikiem jest wykaz dotacji, które zostały przyznane w roku 

2021 organizacjom, ze wskazaniem dokładnie, które organizacje, jakie kwoty, na realizację jakich zadań, dostały 

dofinansowanie.  

 

 Do pkt 8 

  Brak interpelacji radnych. 

 

 Do pkt 9 

  Radny Pan Andrzej Tobolski zapytał, czy protokół Najwyższej Izby Kontroli zostanie opublikowany  

w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego protokół. 

/brak wpływu na piśmie/ 

Do pkt 10 

Brak zapytań przewodniczących organów wykonawczych jednostek pomocniczych 

 

Do pkt 11 

Radna Pani Janina Pietrewicz zwróciła się z prośbą o naprawę lub zdemontowanie witaczy, gdyż szpecą 

wizerunek miasta przy wjeździe. 

Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto powiedział,  że zwracał na to uwagę  wydziałowi aby zostały witacze 

zdemontowane lub poprawione. 

Wiceprzewodniczący Pan Zbigniew Mieruński zwrócił się o wyjaśnienie sprawy wyrzucania śmieci, gruzu 

w okolicach Promenady Zdrojowej. Przy zjeździe na wysokości mniej więcej połowy między stadionem,  

a plażą miejską. Poinformował, że Fundusz Lokalny prowadzi zbiórkę finansową i zbiórkę darów na rzecz 

osób, które pozostają na Ukrainie. Jest to zbiórka, która, w wyniku tej zbiórki zabrane przedmioty trafią  

do gminy, która jest na wschodzie Ukrainy. Prowadzona jest zbiórka finansowa zbiórkę finansową jak również 

można przekazać dary rzeczowe w postaci środków higieny osobistej, bandaży, opatrunków, ale także trwałej 

żywności. 

Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto odpowiedział, że straż miejska interweniowała wielokrotnie, gdyż 

Promenada Zdrojowa jest miejscem gdzie raczej są codziennie. Dodał, by zostało to miejsce sprawdzone. 

Wiceprzewodniczący Pan Józef Wawrzyn podziękował za usunięcie pojazdu z ulicy Matejki. Powiedział,  

że jest przeznaczona pula 50 000 000,00 zł z przeznaczeniem na ogrody działkowe. Są to środki europejskie  

na infrastrukturę i modernizację, a wnioski można składać do Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa. 

Wniosek na jeden ogród działkowy wynosi do 100 000 000,00 zł.  

Radny Pan Andrzej Tobolski powiedział, żeby burmistrz zrozumiał, iż samochód służbowy Skoda służy  

do celów służbowych, a nie na dojazdy do domu, do pracy z domu, do sądów. Jako podatnik, jako mieszkaniec  

i w imieniu obywateli, wnosi po raz kolejny, żeby burmistrz odstawił ten samochód, kupił sobie albo wypożyczył, 

bądź dojeżdżał innymi środkami lokomocji  

Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto zapytał radnego, czy na rozprawie sądowej był samochodem prywatnym, 

czy służbowym.  

Do pkt 12 

Po wyczerpaniu porządku Przewodniczący Rady Pan Wojciech Hołdyński dokonał zamknięcia LIV sesji 

Rady Miejskiej w Gołdapi.  

 

 

 

                                  Przewodniczący Rady Miejskiej 

                                                                                                                  Wojciech Hołdyński   

 

 

 

 

Protokołowała: Katarzyna Krusznis 

 


